

# Socionomsektionen

## Möte 4

### 2022-03-08

### Sektionsrummet

---



#### Närvarande medlemmar:

Anton Silverbern  
Ellen Arnetorp  
Ellinor Lindqvist  
Felicia Dahl  
Filippa Dahlström  
Ida Engblom  
Jack Hedetoft  
Kajsa Vermandis  
Rasmus Johnsson  
Simon Ahlqvist  
Amanda Åkesson

#### Ständigt adjungerade:

---

#### Adjungerade:

Namn Namn (Ankom under punkt XX) (Lämnade efter punkt XX)

## Mötesprotokoll

	<u>Punkt</u>	<u>Kommentar</u>
1.	Öppnande av möte	<i>[Anton Silverbern] öppnar mötet 17:05</i>
2.	Fastställande av dagordning	<i>Ja</i>
3.	Val av sekreterare	<i>Till sekreterare väljs [Ellinor Lindqvist].</i>
4.	Val av justerare	<i>Till justerare väljs [Jack Hedetoft och Filippa Dahlström].</i>
5.	Adjungeringar	<i>Som adjungerade är [namn].</i>

6.	Föregående mötesprotokoll	<i>Oke</i>
7.	Meddelande från ordförande	<ul style="list-style-type: none"> <li>- <b>Anton ska äntligen gå på skyddsombudsutbildning, nu är vi alla säkra.</b></li> <li>- <b>Insamling Ukraina-</b> Vi har skänkt 3000 kr för material till gränsen. Övriga pengar går till UNHCR och Unicef. Anton och Ellie sköter överföringen och löser inlägg till sociala medier.</li> <li>- <b>Internationella kvinnodagen-</b> Ida har skrivit ihop ett inlägg som vi lägger upp efter/under mötet.</li> <li>- <b>Studierektorsmöte: Vad vill ni att vi ska ta upp?-</b> Hör av er till Anton och Ellie om ni kommer på något.</li> <li>- <b>Samhällsvetarkårens bal-</b> Ellie och Anton ska vara toastmasters. Ska ni utnyttja er möjlighet att anmäla er tidigt så är det nu, SENAST 12/3. Balen är 8 april.</li> <li>- <b>Studentärende har inkommit genom FB-</b> Fortsatt kontakt med studenten, eventuellt möte?</li> </ul>
8.	Meddelande från vice ordförande	<ul style="list-style-type: none"> <li>- <b>Ellie godkänner offert för Merch.</b></li> </ul>
9.	Meddelande från kassör	
10.	Meddelande från utbildningsutskottet	<ul style="list-style-type: none"> <li>- <b>Mötena med kårens utbildningsgrej-</b> Kajsa kan eventuellt avlasta och sköta kontakt med Kåren.</li> </ul>
11.	Meddelande från idrottsutskottet	

12.	Meddelande från eventutskottet	
13.	Meddelande från novischutskottet	- <b>Generalöverlämning söndag 13/3-</b> Sektionsrummet bokat ingen annan får komma hit (ingen risk)
14.	Meddelande från PR-utskottet	
15.	Meddelande från Helsingborgsutskottet	
16.	Meddelande från jämlikhetsutskottet	<ul style="list-style-type: none"> <li>- <b>Välmåendeveckan-</b> Syfte: minska psykisk ohälsa och öka välmående för Lundastudenter. Under en vecka i "bakgrunden", hända saker lite hela tiden. En höjdpunkt varje dag. Mål: avsluta veckan med en föreläsning. Föreslagna veckor: v.17, v.19 eller v.20.</li> <li>- <b>Arbetsgrupp:</b> Filippa Dahlström, Felicia Dahl, Kajsa Vermandis, Rasmus Johnsson, Simon Ahlqvist och Ida Engblom</li> <li>- <b>Föreläsning om HBTQIA+ med Lundapsykologerna-</b> Styrelsen tycker ja!</li> </ul>
17.	Meddelande från arbetsmarknadsutskottet	<ul style="list-style-type: none"> <li>- <b>Föreläsning Barnahus</b></li> <li>- <b>Linked-in workshop</b></li> </ul>
18.	Meddelande från valberedningen	<ul style="list-style-type: none"> <li>- <b>Börja marknadsföra inför att ansökningsperioden snart öppnar</b></li> <li>- <b>Examensceremoni-</b> Tyvärr går det inte att flytta dag eller tid... Idé att ha sittning i anslutning till examen!!!!</li> </ul>
19.	Meddelande från ledamöter	
20.	Meddelande från arbetsgrupper	- <b>Film om socialhögskolan, möte med Sandra-</b> Film på typ 3

		minuter. Kanske lite rundvandring, intervjuer att klippa ihop... Vill gärna ha filmen innan 15 april.
21.	Övrigt	<ul style="list-style-type: none"> <li>- <b>Sångboken-</b> Kommer inte hinna komma till balen tyvärr. Eventuellt sångbokssittning när den kommer?</li> <li>- <b>Behov att samla oss? Vad är på gång etc på whiteboard-</b> Göra ett dokument som en kalender så att vi har koll på alla saker som händer.</li> <li>- <b>ÖVA PÅ LÅTEN</b></li> </ul>
22.	Nästa möte	
23.	Avslutande av möte	<i>Mötet avslutades (18:30).</i>

Ellinor Lindqvist

---

 Sekreterare  
 [Ellinor Lindqvist]

Jack Hedetoft

---

 Justerare  
 [Jack Hedetoft]

Anton Silverbern

---

 Ordförande  
 [Anton Silverbern]

Filippa Dahlström

---

 Justerare  
 [Filippa Dahlström]